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Protokół nr 9/2021 

z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w trybie zdalnym w dniu 25 sierpnia 2021 r.  

 

 

WAK.0012.1.9.2020 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz Kubalski, 

witając członków komisji oraz gości. Lista obecności radnych i gości obecnych na 

posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Rozwoju:  

1) Grzegorz Kubalski; 

2) Aleksandra Bednarek; 

3) Piotr Choroś; 

4) Anna Gajewska; 

5) Zbigniew Garbaczewski; 

6) Grzegorz Zbroch; 

7) Izabela Kownacka; 

8) Leszek Smuniewski; 

Przewodniczący komisji potwierdził wymagane kworum i przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Sformułowanie wniosków do budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

5. Przyjęcie protokołów: 

a) z nadzwyczajnego posiedzenia komisji w dniu 5 lipca 2021 r.; 

b) z posiedzenia komisji w dniu 21 lipca 2021 r. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono uwag, Przewodniczący potwierdził,          

że porządek obrad został przyjęty i przystąpił do jego realizacji.  

 

 

3. Sformułowanie wniosków do budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022.  

 

Przewodniczący komisji powiedział, że Pani Agnieszka Borkowska nie będzie obecna             

na posiedzeniu komisji, ale wnioski przesłała na piśmie: 

1) wykonanie projektu na przebudowę skrzyżowań ul. Jagiellońskiej z ul. Mickiewicza 

oraz ul. Jagiellońskiej z ul. Słowackiego (rondo); 



 

2 
 

2) przebudowa i doświetlenie przejścia dla pieszych znajdującego się przy                       

ul. Sobieskiego na skrzyżowaniu z ul. Piotra Skargi.  

Przewodniczący zwrócił się z prośbą do członków komisji o zgłaszanie wniosków                    
do budżetu. W dyskusji kolejno udział wzięli. 

Pani Izabela Kownacka powiedziała, że chciałaby zgłosić zmianę w budżecie do tego co jest 

już przygotowane, jeżeli chodzi o drogę Chotomowską w Chotomowie, „żeby przeciągnąć 

w budżecie część do Wieliszewa, czyli ul. Chotomowska przechodzi w ul. Warszawską, 

przechodzi przez Olszewnicę”. Zwróciła się z prośbą o wykonanie planu zagospodarowania 
tej drogi.   

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że tę kwestię można by było na tyle uogólnić, że na ten 

moment w ramach projektu z jednej strony budżetu, z drugiej WPF przewidziane zostają 

środki na zaprojektowanie przebiegu ulicy Partyzantów, a więc od ronda przy Szkole, 

kończąc za wiaduktem. Jest to odcinek drogi, który z jednej strony jest najbardziej w chwili 

obecnej zainwestowany na tym terenie, a po drugie jest on w najgorszym stanie, co jest 

konsekwencją robót, które były prowadzone, jeżeli chodzi o kładzenie infrastruktury 

podziemnej. Nadmienił, że warto by z jednej strony pójść w kierunku Wieliszewa,                    

a z drugiej strony domknąć projektowanie – jeżeli nie do skrzyżowania z ul. Modlińską,       

to przynajmniej do obszaru, gdzie jest przewidziane docelowo powstanie obwodnicy 
Jabłonny na dalszym ciągu. 

Pani Izabela Kownacka nadmieniła, że już dawno nie było nic robione na tej drodze, tylko 

„była łatana”, więc dobrze by było, aby były już plany do ewentualnego dalszego 
wnioskowania.     

Radny Pan Grzegorz Zbroch powiedział, że popiera wniosek przedmówcy. W jego ocenie 
jest słuszny.    

Radny Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że „chciałby nadmienić, iż Gmina Jabłonna 

wykonała ścieżkę rowerową przy ul. Chotomowskiej i ul. Partyzantów, więc gdyby powiat 

wykonał tę drogę, to „cały ciąg fajnie by wyglądał”. Nadmienił, że również dołącza się          
do tego wniosku. 

Radny powiedział, że w czasie projektowania kolejnego odcinka obwodnicy Jabłonny dobrze 

by było pamiętać, że jest droga - ul. Parkowa z Legionowa do ul. Chotomowskiej, tak żeby 

to dobrze skomunikować i ewentualnie znaleźć pieniądze na projektowanie i połączenie 

tych dwóch dróg”.  

Pan Grzegorz Kubalski zaproponował, aby wśród postulatów Komisji Rozwoju zwrócić 
uwagę na 3 kwestie, 2 związane bezpośrednio z Gminą Jabłonna i 1 o charakterze ogólnym: 

1) w razie potrzeby podpisanie porozumienia i sfinansowanie projektowania ciągu 

dalszego obwodnicy miejscowości Jabłonna na odcinku, na którym ta droga ma 

kategorię drogi wojewódzkiej. Uzasadnił, że wykonanie tego odcinka będzie 

stanowiło istotną poprawę układu komunikacyjnego powiatu. W tej chwili ciąg ulic 

Chotomowska – Partyzantów przenosi coraz większy ruch, co jest zasługą, nie tylko 

postępującej urbanizacji terenów Gminy Jabłonna, ale również w coraz większym 

stopniu przenosi ruch z terenu Gminy Wieliszew. W związku z tym, to „wąskie 

gardło”, które zostało częściowo poprawione, poprzez ustawienie sygnalizacji 

świetlnej – wyjazd z ul. Chotomowskiej w ul. Modlińską, w dłuższej perspektywie 

czasu będzie niewystarczające. Jeżeli nastąpi powstanie obwodnicy, to wtedy 

automatycznie odcinamy z charakteru drogi powiatowej, odcinek, który w obecnej 

chwili jest newralgiczny, ponieważ jest bardzo trudny do przebudowy, a hamuje 

ruch na całym ciągu, mianowicie odcinek od cmentarza do ul. Modlińskiej w zakresie 

ul. Chotomowskiej, a to jednocześnie poprawia płynność ruchu na wcześniejszym 

odcinku; 
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2) kwestia po części związana z właściwością komisji, która jest ściśle związana                   

z rozwojem – zakup nieruchomości pod ewentualną inwestycję oświatową                  

na terenie Gminy Jabłonna; 

3) kwestia zastanowienia się nad nowymi drogami, dotyczy zarówno terenów gminy 

Jabłonna, jak i Gminy Wieliszew; Przewodniczący komisji powiedział, że jego 

zdaniem jest to takie ogólne spojrzenie, o którym należy pamiętać; 

nadmienił, że przez 20 lat powiat mógł funkcjonować w oparciu o odziedziczony 

układ komunikacyjny oraz pozyskany z Gminy Serock skąd powiat przejął część 

dróg, które miały charakter wcześniej dróg gminnych; zaznaczył że wobec 

postępującej urbanizacji jest to w ocenie Pana Grzegorza Kubalskiego układ 

zdecydowanie niewystarczający i nawet kosztem, który trzeba będzie docelowo 
podnieść, prawdopodobnie nie w przyszłym roku, ale w perspektywie kolejnych lat. 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że chciałby jeszcze powiedzieć o rzeczach, które mogą 

wydawać się oczywiste i można je pominąć, a warto je podkreślić: 

1) kwestia związana z kontynuacją prac dotyczących powstania nowej siedziby 

Powiatowej Instytucji Kultury, dotycząca przygotowania, a optymalnie również 

rozpoczęcia tej inwestycji; 

2) kwestia związana z rozwojem komunikacji publicznej powiatowej na terenie gmin 

powiatu; nadmienił, że w tym momencie Gmina Serock jest tą komunikacją nie 

najgorzej objęta, w powiązaniu z komunikacją wewnętrzną Gminy Serock; 

natomiast wydaje się, że są również „białe plamy transportowe” na terenie innych 

gmin, gdzie taka linia komunikacyjna powinna powstać. Przewodniczący komisji 

nadmienił, że jednym z tych miejsc jest połączenie Wieliszew – Nieporęt, powiązane 

z nowo uruchamianym Liceum w Stanisławowie Pierwszym, ale również jest              

to obszar związany z częściami zarówno Gminy Wieliszew, jak i Gminy Jabłonna, 

położonymi bardziej w kierunku Nowego Dworu Maz., tam gdzie układ 

komunikacyjny nie jest optymalny z punktu widzenia potrzeb mieszkańców. W jego 

ocenie warto jest się nad tym zastanowić i zaproponować rozbudowę tego systemu, 

zwłaszcza, że najprawdopodobniej Fundusz Rozwoju Przewozów Autobusowych 
będzie utrzymany. 

Pani Anna Gajewska powiedziała, że chciałaby zwrócić uwagę na dwie inwestycje, które 
zostały rozpoczęte i należy pamiętać, aby były zakończone: 

1) Droga w Stanisławowie – planowany jest przetarg; 
2) Droga w Karolinie – przetarg zrealizowano, ale został zaskarżony do sądu. 

Nadmieniła, że chciałaby złożyć wniosek, który już był składany, ale nie został wykonany 

dokończenie budowy chodnika (ok. 200 – 300 m) w miejscowości Dębe. Zaznaczyła,            

że jest to chodnik przy drodze powiatowej, gdzie bardzo blisko jest przystanek komunikacji 

szkolnej. Droga jest bardzo uczęszczana przez mieszkańców sąsiedniego powiatu, którzy 

robią sobie tą drogą skrót, przy dużej prędkości. Nadmieniła, że jej zdaniem powinien ten 

chodnik zostać wykonany ze względu na bezpieczeństwo dzieci.  

Przewodniczący komisji w nawiązaniu do wypowiedzi Pani Anny Gajewskiej powiedział,          

że kwestie omówione przez Radną ująłby również dodatkowo poza kwestią związaną              

z wnioskami do budżetu, również w pracach komisji. Zaproponował, aby na jednym                  

z kolejnych posiedzeń komisji, odpowiednia komórka organizacyjna przedstawiła 

informacje na temat „gdzie w ramach sieci dróg powiatowych występują tego typu 

niewielkie luki w chodnikach i ścieżkach rowerowych?”. Zauważył, że czasem może okazać 

się, że bardzo niewielka inwestycja, czyli np. 200 m chodnika lub ścieżki rowerowej pozwala 

na domknięcie całości większego systemu. Zaznaczył, że niezależnie od rekomendacji 

przyjęcia wniosku zgłoszonego przez Panią Annę Gajewską, proponuje zajęcie się tym 

tematem na jednym z kolejnych posiedzeń komisji.  

Pani Anna Gajewska powiedziała, że uważa iż jest to bardzo dobry pomysł, aby zrobić 

komisję objazdową i zobaczyć jak to wygląda w terenie. 

Pani Aleksandra Bednarek również potwierdziła, że komisja objazdowa to bardzo dobry 

pomysł. Nadmieniła, że chciałaby również powiedzieć o ścieżkach rowerowych, które 
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dobrze byłoby „zamknąć”, aby tworzyły całość. Nadmieniła, że chciałaby również poruszyć 

temat PIK - u, że dobrze by było dokończyć już rozpoczęty projekt.  

Radna zwróciła się z zapytaniem, na jakim etapie jest projekt przebudowy skrzyżowania 

ul. Mickiewicza z ul. Jagiellońską w Legionowie. Zapytała również, czy zostały wykonane 

badania w kwestii natężenia ruchu w tym miejscu, ponieważ nie otrzymała takiej 

informacji, a miały być wykonane. Poprosiła, aby uwzględnić w planach wykonanie tego 

skrzyżowania w takich sposób, aby było bezpiecznie na tej drodze.     

Pani Izabela Kownacka nadmieniła, że jeżeli chodzi o ścieżki rowerowe, to również uważa, 

że przydałoby się połączenie Jabłonny z Wieliszewem.  

Mówiąc o większych inwestycjach, chciałaby, aby w budżecie była ujęta również 

„wodociągówka”, o której była mowa, która jest w trakcie i kolejne etapy są realizowane. 

Prosi również o uwzględnienie w budżecie dokończenie chodnika. Dodała, że przez 

Komornicę przechodził chodnik, który zakończył się, nie łącząc Komornicy z Poddębiem. 

Złożyła wniosek również o asfalt przy tej ulicy. Nadmieniła, że jeżeli chodzi o asfalt,              

to chyba przez 10 lat żadne drogi nie były wykonywane w Gminie Wieliszew. 

Nadmieniła, że dobrze by było cos zrobić ze skrzyżowaniem ul. Przedpełskiego                         

z ul. 600 – lecia. 

Pan Mirosław Kado nawiązał do interpelacji, którą złożył w kwietniu z propozycją budowy 

4 nowych dróg w powiecie. Powiedział, że tak jak już wspominał Przewodniczący komisji, 

rozbudowuje się infrastruktura w powiecie i coraz trudniej będzie pomieścić się                       

w istniejącym układzie dróg. Nadmienił, iż budowa każdej nowej drogi będzie budziła 

kontrowersje. Zaznaczył, że chciałby dodać propozycje kolejnej nowej drogi – przedłużenie 

ul. Suwalnej w stronę Wieliszewa, mniej więcej tak jak przebiega ul. Gwiaździsta. 

Pozwoliłoby to dojechać alternatywnie do Wieliszewa od strony Legionowa. W tej chwili cały 

ruch skupia się, albo na ul. Kościelnej w Łajskach, albo przez ul. Suwalną, Nowodworską 

do Poniatowa i wraca przy stacji Orlen w stronę Wieliszewa na ul. Modlińską. Przebicie 

takiej drogi do ul. Modlińskiej od ul. Suwalnej skróciłoby i ułatwiło dojazd niektórym 

mieszkańcom do Wieliszewa, a jednocześnie zmniejszyłoby korki.  

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że chciałaby jeszcze nawiązać do kwestii ekologii  

o której była już mowa. Przypomniała o rewitalizacji leśniczówki. Ponowiła prośbę                   

o pozyskanie informacji (np. od lasów państwowych) na temat tego co się tam dzieje i na 

jakim to jest etapie oraz czy ewentualnie powiat mógłby w czymś uczestniczyć,                   

aby mieszkańcy mogli korzystać z „dobroci leśniczówki” oraz z tego co historycznie tam się 

działo. 

Nawiązała również do stworzenia kwietnych łąk na terenach, które mamy nie 

zagospodarowane, np. „skrawkach zieleni”. 

Przypomniała też o rozmowie na temat wykonania ścieżek edukacyjnych, np. nad Zalewem 

Zegrzyńskim. 

W jej ocenie Komisja Rozwoju, która już porusza temat ekologii, powinna ewentualnie 

pomyśleć, ufundować nagrody i zorganizować konkurs np. dla młodzieży lub innej grupy 

odbiorców na temat np. „bądź eko”. Radna powiedziała, że zdaje sobie sprawę, że w całym 

pakiecie inwestycji , na to nie są potrzebne duże pieniądze, ale należy o tym pamiętać, 

żeby zabezpieczyć środki na takie właśnie działania promocyjno – edukacyjne, ale również 

i rozwojowe. 

Przewodniczący komisji powiedział, że to należy potraktować jako wniosek do budżetu 

odnośnie zabezpieczenia środków na programy edukacji ekologicznej oraz programy 

związane z działaniami pro środowiskowymi.  

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że propozycje do budżetu zaproponowane przez 

Radnych mieszczą się w ramach kilku elementów: 

1) inwestycji o charakterze „fundamentalnym” z punktu widzenia całego powiatu 

(kwestia związana z PIK w Legionowie); 

2) przewidywanych, niezbędnych inwestycjach w zakresie rozbudowy sieci drogowej        

na terenie powiatu (kwestia współpracy z samorządem województwa – jeżeli chodzi 

o obwodnicę miejscowości Jabłonna oraz kwestia nowych dróg na terenie powiatu 

– droga wzdłuż wodociągu północnego na terenie Gminy Wieliszew); 

3) związanych z poprawą stanu istniejących dróg; projektowanie – wnioski Pani 

Agnieszki Borkowskiej oraz kwestia ciągu dróg Chotomowska – Partyzantów i dalej 
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kontynuacja na terenie Gminy Wieliszew, kwestia związana z położeniem podwalin 

pod przyszły rozwój powiatu – nabycie gruntu na potrzeby rozwoju infrastruktury 

powiatowej na terenie Gminy Jabłonna; 

4) związanych z bieżącym zaspokajaniem potrzeb wspólnoty powiatowej                           

w maksymalnie szerokim stopniu – kwestia komunikacji zbiorowej oraz kwestie 

działania pro ekologicznego. 

Przewodniczący komisji zaproponował, aby członkowie komisji wyrazili zgodę,                     

aby w oparciu o poszczególne, złożone w dniu dzisiejszym wypowiedzi, dokonał ostatecznej 

redakcji i złożył wnioski do Zarządu Powiatu w Legionowie. Nikt z obecnych członków 

komisji nie zgłosił sprzeciwu.  

Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

                 

  

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

  Skarbnik Powiatu Legionowskiego omówiła szczegółowo zmiany będące                       

w kompetencji Komisji Rozwoju, które są zawarte w projekcie uchwały Rady Powiatu            

w Legionowie zmieniającej uchwałę Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 

21 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021.   

 

  Przewodniczący komisji podziękował Pani Katarzynie Rembelskiej za omówienie 

projektu uchwały i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział wzięli.  

 

Pani Aleksandra Bednarek zapytała, z czego wynika fakt nie doszacowania 370.000,00 zł 

na odśnieżanie dróg? Zapytała również, na jakie programy realizowane przez PIK                 

są dodatkowo przeznaczane pieniądze, skoro Instytucja otrzymała środki na dwa programy 

z funduszu państwowego? 

 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że dodatkowe 50.000,00 zł dla PIK-u związane jest 

właśnie z otrzymaniem środków z funduszu państwowego. Nadmienił, że pozyskanie 

środków z funduszu zostało przekazane na pięć projektów, natomiast przyznane środki 

były o 90.000,00 zł niższe niż te, o które było wnioskowane. Oznacza to, że albo zostaną 

dołożone środki i będzie można zrealizować wszystkie przedsięwzięcia, na które zostało 

przyznane dofinansowanie, albo z części z nich trzeba będzie w ogóle zrezygnować. 

Zaznaczył, że w określonej części (40.000,00 zł) udało się dokonać, albo ograniczenia 

wydatków w ramach projektów, albo pozyskania środków w ramach przesunięć wewnątrz 

PIK-u. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że jeżeli chodzi o kwestię zabezpieczenia środków 

na realizację zadania w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych, środki były 

planowane jak co roku. Nadmieniła, że obecne zmiany na rynku budowlanym – wzrost cen 

materiałów, np. soli do posypywania dróg, wzrost cen paliwa, spowodowały że stawki firm, 

które zgłosiły swoje oferty, znacznie przewyższają kwotę, która była wprowadzona               

w planie.        

 

Pan Grzegorz Kubalski, powiedział że pytanie Pani Aleksandry Bednarek dotyczyło raczej, 

czy kwota, która była pierwotnie oszacowana w budżecie, była kwotą racjonalną z punktu 

widzenia obecnych stawek. Nadmienił, że chciałby dodatkowo zwrócić uwagę na jeszcze 

jeden czynnik. Generalnie na określone zadania, w ramach utrzymania zimowego dróg, 

płacone jest nie na zasadzie ryczałtowej, tzn. że niezależnie od tego co się dzieje, to firmie 

jest płacona określona stawka, tylko opłata zależna jest od tego ile jest wyjazdów 

rzeczywiście zleconych, co zależne jest od warunków atmosferycznych. Nadmienił, że zimy 

są teraz coraz bardziej łagodne, co z kolei powoduje, że w rzeczywistości firma ma 
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zdecydowanie niższy zarobek, a wynika to z mniejszej ilości wyjazdów, niż jest pierwotnie 

szacowane w ramach udzielanego zamówienia. Z uwagi na tę sytuację pojawił się trend, 

aby podnieść cenę jednostkową, bo wtedy nawet przy niewielkiej liczbie wyjazdów, pojawia 

się korzystny wynik z punktu widzenia firmy świadczącej usługi. W ocenie Radnego, w tym 

przypadku jest również widoczny tego efekt, ponieważ skala wzrostu oferowanych stawek, 

jakie są widoczne w chwili obecnej, jest mimo wszystko za wysoka, uwzględniając nawet 

wzrost paliwa i wzrost cen materiałów, służących do posypywania dróg. 

 

Pan Leszek Smuniewski zapytał o wprowadzone do budżetu 50.000,00 zł na nowe zadanie 

pn.: „Rozbudowa budynku Starostwa Powiatowego w Legionowie wraz z przebudową”.        

W jego ocenie taka inwestycja jest potrzebna, natomiast zauważył, że zmiana ta nie ma 

odzwierciedlenia w Wieloletniej Prognozie Finansowej, a zapewne to zadanie inwestycyjne 

będzie trwało kilka lat. Zapytał, czy należy się spodziewać kolejnych zmian w WPF,                

w ramach postępu prac nad tym zadaniem i ewentualnie w jakiej perspektywie czasu? 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedział, że uważa iż to zadanie pojawi się zapewne w WPF. 

Nadmieniła, że teraz zaczynają się prace nad nowym budżetem. Dodała, że został złożony 

wniosek w zakresie nowej ustawy Polski Ład w kwestii uzyskania dofinansowania, m.in. na 

tę inwestycję. Po uzyskaniu odpowiedzi na wniosek, będą podejmowane kolejne decyzje     

w tej sprawie. Zaznaczyła, że na pewno będą zabezpieczane środki na to zadanie w latach 

przyszłych. Nadmieniła, że te środki potrzebne są na wykonanie koncepcji sprawdzającej. 

Zaznaczyła, że w Starostwie są problemy lokalowe, poza tym jest propozycja, aby                 

w budynku znajdowała się również siedziba CIS-u, archiwum oraz Ośrodek Interwencji 

Kryzysowej, który powinien funkcjonować przy Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. 

 

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że chciałaby uczestniczyć w rozmowach na temat 

siedziby CIS-u w budynku Starostwa. Nadmieniła, że ma wątpliwości np. dotyczące jak 

osoby korzystające z CIS-u mają dojechać do Starostwa na różnego rodzaju wsparcie 

terapeutyczne, którego udziela CIS? Zgadza się, że Starostwo ma potrzeby lokalowe, 

natomiast w kwestii siedziby CIS chciałaby podyskutować na jednym z posiedzeń komisji.  

 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że uważa, iż w momencie kiedy będzie dokładniejsza 

koncepcja funkcjonalna oraz będzie już podejmowana decyzja odnośnie rozpoczęcia 

inwestycji, to wtedy będzie odpowiedni czas, aby zastanowić się nad tym, jaki zakres 

instytucji powiatowych powinien się znaleźć w budynku Starostwa.                          

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Pan Grzegorz Kubalski przystąpił        

do procedury głosowania w sprawie zaopiniowania projektu uchwały.  

Wynik głosowania: 

 

  8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

Skarbnik Powiatu Legionowskiego omówiła szczegółowo projekt uchwały Rady 

Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2021 – 2035, w zakresie kompetencji 

Komisji Rozwoju. Zaznaczyła, że jest ona konsekwencją podjętych uchwał przez Zarząd 

Powiatu w ramach jego kompetencji w okresie od 29 czerwca do 17 sierpnia br. oraz 

uchwały Rady Powiatu, która będzie procedowana na Sesji Rady Powiatu w dniu 30 sierpnia 

br..  

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję w omawianym temacie. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury głosowania. 

Wynik głosowania: 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 
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5. Przyjęcie protokołów: 

a) z nadzwyczajnego posiedzenia komisji w dniu 5 lipca 2021 r. 

b) z posiedzenia komisji w dniu 21 lipca 2021 r. 

 

Z uwagi na brak możliwości zapoznania się z protokołami, Przewodniczący komisji 

zaproponował przeniesienie przyjęcia protokołów, na następne posiedzenie komisji. 

Przystąpił do procedury głosowania w tej sprawie. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

6. Wolne wnioski.  

Pani Izabela Kownacka zwróciła się z prośbą o przekazanie informacji, dotyczącej 

działek przy ul. Leśnej w Wieliszewie. Zaznaczyła, że mieszkańcy zgłosili problem, iż na  

działkach – nr 1027/4, nr 1027/5, nr 1027/6, rozpoczęła się „budowa budynków podobno 

gospodarczych, na które Starostwo podobno wyraziło zgodę”. Nadmieniła, że plan uchwala 

w tym miejscu, że to są działki leśne z zakazem zabudowy. Zaznaczyła, że patrząc na 

powstające budynki widać, że to nie są budynki gospodarcze, ale bardziej letniskowe, 

mieszkaniowe. Poprosiła o możliwość zapoznania się z aktami dotyczącymi tych działek.  

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że to jest kwestia wydawania pozwoleń na budowę,           

w związku z tym do pełnych akt sprawy nie ma dostępu, natomiast same pozwolenia na 

budowę, ewentualnie zaakceptowane zgłoszenia wykonywania robót budowlanych 

podlegają udostępnieniu w trybie ustawy o dostępie do informacji publicznej. W związku      

z tym jest możliwość uzyskania tej informacji. Przewodniczący komisji powiedział,                

że przekaże wniosek Radnej, do odpowiedniej komórki merytorycznej i w trybie roboczym 

zostanie ustalone, w jaki sposób będzie możliwość zapoznania się z tymi dokumentami. 

 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że chciałby poinformować, że do wiadomości Rady 

Powiatu w Legionowie wpłynęła petycja, która jest skierowana do Starosty Legionowskiego, 

dotycząca poprawy odwodnienia na ul. Partyzantów w centrum Chotomowa. Nadmienił,      

że autorem petycji jest ten sam mieszkaniec powiatu, o którego petycji była mowa na 

posiedzeniu komisji w dniu 21 lipca br.. 

Dodał, że odpowiedź na pierwszą petycję, została już udzielona autorowi. Wpłynęła również 

do wiadomości Rady Powiatu w Legionowie i jest dostępna w Biurze Rady.  

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Grzegorz Kubalski zamknął posiedzenie Komisji 

Rozwoju.                                                               

 

                                                                  Przewodniczący Komisji Rozwoju 

 

Grzegorz Kubalski 

 

Protokół sporządziła: 

Agata Szraga  


